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Plaats Bestuurskantoor AT Scholen
Datum 27 september 2019
Tijd 9.00 – 9.30 uur

Aanwezig
Namens de schoolbesturen T. Smit (Gooise Scholen Federatie), S. Makker  en B. van den Haak 

(AT Scholen), G. Looyschelder (STIP Openbaar 
Basisonderwijsonderwijs), S. van de Berg (Gemeentelijk 
Gymnasium),A. de Kruijff en N Bouwman (Stichting Hilversumse 
Montessorischolen), Jan Hofman (Stichting Donnerschool), A. Fischer 
(Stichting Elan), H. Wiegeraad en M. Overmeijer (Proceon), E. 
Verbeek (Cordeo- De Wegwijzer), H. Freitag (CVO ’t Gooi), M. de 
Jong (St. Noor), A. Sijtsma (Godelinde), E. Knies (De Kleine Prins), 
J. Heuvelman (Petrus Dathenusschool.

Namens de gemeente F. Loeb, R. de Jong
Namens ICS D. Bakker, L. Clemens en N. Hartman

Deze bijeenkomst van het LEB / OOGO vindt plaats voorafgaand aan een werksessie van alle 
Hilversumse schoolbesturen onder leiding van het ICS, in het kader van het ontwikkelen van het 
Integraal Huisvestingsplan voor Hilversum.
Het enige agendapunt LEB /OOGO betreft het concept Onderwijshuisvestingsprogramma (OHP) 
2020.

R. de Jong leidt het onderwerp in door aan te geven dat gepland was dat voor 2020 niet een separaat 
programma 2020 ter besluitvorming zou worden voorgelegd. Bedoeld was dat het 
uitvoeringsprogramma voor 2020 tegelijk met de vaststelling van het brede meerjarenplan voor de 
onderwijshuisvesting (IHP) ter besluitvorming zou worden aangeboden. Deze planning is niet gehaald. 
Voor voorbereiding van het IHP bleek toch meer tijd nodig te zijn voor visievorming, 
gegevensverzameling en overleg met de schoolbesturen. De besluitvorming van IHP staat nu gepland 
voor de raad van maart 2020.
Dat betekent dat toch een apart programma 2020 moet worden vastgesteld voor het einde van het jaar. 
De Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs gemeente Hilversum 2016 verplicht 
daartoe. 
Op basis van de aanvragen 2020 is een concept Onderwijshuisvestingsprogramma 2020 gemaakt en 
aan de schoolbesturen toegezonden.. Het is een uitgekleed programma; daar waar het gaat om 
maatregelen die in het kader van het IHP worden beoordeeld (renovatie, nieuwbouw, uitbreiding), 
zullen die nu worden afgewezen. Na besluitvorming over het IHP kunnen deze mogelijk alsnog een 
plek krijgen in het OHP 2020, afhankelijk ook van de financiële mogelijkheden.

Reacties van de schoolbesturen:

- M. de Jong van Stichting Noor laat weten dat het aantal leerlingen bij Ayoub behoorlijk is 
gegroeid in het nieuwe schooljaar, van 159 naar 183. Hij begrijpt de systematiek van de 
regelgeving maar pleit ervoor om voor eigen risico en rekening vast de nu al noodzakelijke 
extra ruimte op de 2e etage geschikt te maken. In het programma voor volgend jaar kan de 
gemeentelijke bijdrage voor de aanpassing dan achteraf, overeenkomstig de regelgeving 
worden verstrekt bij voldoende aantal leerlingen.

- G. Looyschelder van Stip Hilversum reageert op de opmerkingen van de heer De Jong door te 
stellen dat zijn pleidooi dan ook voor een groot aantal andere basisscholen in Hilversum moet 



gelden, aangezien veel meer basisscholen gedurende het jaar na 1 oktober een groei 
doormaken. 

- De heer Looyschelder geeft verder aan niet akkoord gegaan met de afwijzing van aanvraag 18 
in het OHP 2020, waarbij Stip Hilversum een financiële bijdrage vraagt voor de noodlokalen 
voor OBS De Windkanter voor vrijeschoolonderwijs. Hij geeft aan dat hij dit ook al heeft 
laten weten in een mail aan de gemeente (mail van 19 september jl.).

- In de afwijzing wordt door de gemeente gemeld dat de leerlingen formeel bij de 
Fabritiusschool horen. Kunnen er dan extra lokalen bij de Fabritius worden geplaatst? Of kan 
Bink plaatsmaken in de locatie aan de Egelantierstraat om ruimte te creëren voor de groepen 
van de Windkanter? Als alternatief voor nu wordt ruimte geboden in de Goudenregenlaan 
Kerkelanden. Maar de heer Looyschelder geeft aan dat deze locatie zich op 4,2 km van de 
Fabritius bevindt en dat deze lokalen in Kerkelanden conform de verordening van de 
onderwijshuisvesting niet als alternatief kunnen worden aangeboden aangezien daarin een 
maximum van 2,5 km is opgenomen. Daarnaast zijn op die locatie in Kerkelanden zijn geen 
vier lokalen beschikbaar die De Windkanter nu heeft; per januari 2020 heeft de Windkanter 
wegens groei zelfs vijf lokalen nodig, vanaf zomer 2020 zelfs 6 lokalen. 

- Desgevraagd geeft de heer Looyschelder aan dat de leerlingen van de Windkanter overal 
vandaan komen en daarom een andere locatie in heel Hilversum denkbaar is. 

- Vraag van Stip Hilversum is of de gemeente meebetaalt aan de huur van de noodlokalen of 
anders met een ander, redelijk alternatief komt dat wel recht doet aan de wettelijke afspraken. 

- H. Freitag (CVO ’t Gooi) geeft aan dat verder uitstel voor besluitvorming over maatregelen 
voor de Savornin Lohman dan nu wordt aangegeven niet wenselijk is. 

- A. Sijtsma (Godelinde Schoolvereniging) heeft het voorstel niet ontvangen. Hij zal alsnog 
schriftelijk reageren.

- S. Makker (AT- Scholen) stelt voor wijzigingen in het voorstel aan te brengen zodanig dat nu 
voor groei van de Wilgetoren niet wordt verwezen naar medegebruik in de Nassauschool, 
maar dat de beslissing wordt doorverwezen naar besluitvorming in het IHP. Verder neemt ze 
aan dat er wel recht bestaat op OLP, dat staat niet genoemd bij de beslissing maar is wel 
aangevraagd.

- J. Heuvelman (Petrus Dathenus) en H. Freitag (CVO ’t Gooi) pleiten beide voor een versnelde 
route voor urgente gevallen in belang van het grote geheel. Dat zou betekenen dat dan een 
onderscheid zou moeten worden gemaakt voor zaken voor de korte en de lange termijn. Op de 
vraag waar die grens dan moet liggen wordt geantwoord dat dit aan de gemeente wordt 
overgelaten. Overigens wordt de wethouder bij dit onderwerp gemist. Het is gebruikelijk dat 
de wethouder onderwijs het overleg voert met de schoolbesturen in het OOGO.

- R. de Jong vermeldt dat de standpunten van de schoolbesturen aan het college worden 
voorgelegd. Het geheel zal leiden tot een definitief besluit OHP, hetgeen vervolgens aan de 
raad wordt voorgelegd ter fiattering van de kredieten. De schoolbesturen worden van het 
collegebesluit op de hoogte gesteld. Dat zal minimaal 2 weken duren. 

Het agendapunt is hiermee afgerond


